
Протокол
засідання постійної комісії з питань комунальної власності та житлово -  

комунального господарства і розвитку місцевого самоврядування

Від «6» червня 2023 року

Присутні 3 депутата (Кудь Р.В., Кушнір В.П., Єриш Н.Л., )

Порядок денний
1. Про розміщення радіотехнічного об»єкту мобільного оператора зв»язку ЛАЙФ за 

адресою м. Фастів вул.
1. Про внесення змін до Статуту КП «Комбінат комунальних підприємств».
2. Про розгляд листа голови КСОНу Заріччя .
3. Про розгляд листа щодо отримання благодійної допомоги щебенево піщаної 

суміші.

По першому питанню слухали: начальника відділу з питань енергозбереження, 
енергоефективності та екології Косович О.Б., яка повідомила присутніх, що оператором 
розроблено проектну документацію на цей об»єкт. З розрахунку видно, що школа та 
найближчі будівлі не попадають у зону із небезпечним рівнем випромінювання . 
Слухали: Скорубську Т.Б. заступника директора Фастівської районної філії ДУ ОЦКПХ 
МОЗ, яка зауважила не необхідності проведення інструментальних досліджень після 
облаштування радіотехнічного об»єкту.
Слухали: Косович О.Б., яка повідомила, що в ході перемовин досягнуто домовленості з 
оператором , що у разі надання дозволу на виконання робіт , після їх завершення вони 
готові провести за свій рахунок заміри електромагнітного поля.
Вирішили: Доручити відділу архітектури вивчити питання,щодо можливості 
встановлення радіотехнічного об»єкту на цьому приміщенні.
Одноголосно.
По другому питанню слухали: в.о директора КП ««Комбінату комунальних 
підприємств» Вздульського І.Б.,щодо внесення змін до Статуту підприємства, що 
стосуються змін в розділі статутного фонду.
Вирішили: Винести питання на розгляд сесії Фастівської міської ради.
Одноголосно.
Слухали: Кудя Р.В. про те, що звернулася голова КСОНу Заріччя про надання 10м.куб 
деревини для огорожі Покровської церкви та звернення адміністрації парку 
«Європейський», щодо надання дощок на облаштування сцени.
Вирішили: Підтримати та винести питання на розгляд сесії Фастівської міської ради. 
Одноголосно.
Слухали. Кудя Р.В. про те, що надійшло благодійної допомоги 1000 тонн щебенево - 
піщаної суміші фракції 0 на 40 для відсипки та грейдерування доріг у м. Фастові. 
Вирішили: погодити використання щебенево - піщаної суміші та зобов»язати КП ФМР 
«Благоустрій» перевезти благодійну щебенево - піщану суміш для подальшої відсипки
та грейдерування доріг у м. Фастові,________________________
Одноголосно.

Голова комісії Кудь Р.В.

Секретар • Єриш Н.Л.


